
Møte i FAU på Oppsal skole 
Tirsdag 11.mars 2025 18:00–19:30 fysisk på skolen 

Klasse Til stede Vara Ikke møtt Representant 
1A x   Maria Bjørdal Roald 
1B x   Stine Bruland 
1C X   Heidi Thomassen 
2A X   Tine-Marie Stausland Lillesveen 
2B X   Erlend Kristiansen Haavardsholm 
2C X   Kristin Hafstad 
3A X   Morten Ødegård 
3B x   Astrid Devik Borge 
3C X   Jon Reidar Selsaas 
4A X   Laila Hox 
4B   x Rolf Erik Rundin 
5A X   Ove Torheim-Sandvik 
5B  x  Josefa Maira Martorell 
6A x   Ragnar Holst Larsen 
6B  x  Linda Kim Hussain 
7A   x Tone Madsen 
7B X   Bethel Fantayebil Tsehaye 
8A x   Christine Faye Helvik 
8B   x Unni Svendsbø 
9A   x Helene Foseid Horne 
9B X   Roy Kjøren 
10A x   Christine Faye Helvik 
10B   x Tarek Øzger 

 
Referent er Ove Torheim-Sandvik 5A. Beslutninger/avklaringer i kursiv. 

Neste møte tirsdag 8. april 18:00 fysisk på skolen. 

FELLES (med skolens ledelse) 
Tema: Plan for trygt og godt skolemiljø med sosiallærerne 

Representant for skolen er Ann Kristin Wolla. 

Ann Kristin orienterer FAU om Arbeidet skolen gjør for å skape et trygt og godt skolemiljø. 

Fem forhold trekkes frem som særlig viktig i dette arbeidet: 

• Skole-hjem-samarbeid 
• Relasjoner mellom alle grupper og individer 
• Omsorgsfull kontroll 
• Vennskap og inkludering 
• Læreplan-forståelse og elevens læring 

Skolen jobber med trygghet og et godt skolemiljø på tre nivå 

• Skolenivå 



• Klasse(-trinn)-nivå 
• Elevnivå 

Oppstår det situasjoner eller tilfeller som er uheldig for tryggheten og det gode skolemiljøet, setter 
man i verk en aktivitetsplan. Dette er et tidsbegrenset dokument for å prøve å gjøre situasjonen 
bedre. Målet er at aktivitetsplanen blir unødvendig ved at risikoen for flere uheldige tilfeller 
forsvinner. 

1. Godkjenning av innkalling og agenda 
Innkalling er godkjent 

2. Løypemelding 17. mai 
 Det skal avholdes møter 12. mars. FAU oppfatter at planlegging av 17. mai på skolen er i gang. 

3. Status tema-møter 
Gruppa som jobber med temakvelder, har fått kontakt med skolen. Gruppen har oppfattet at skolen 
ønsker tema-kvelder i sammenheng med foreldremøter. FAU er usikre på hva dette innebærer i 
praksis. Gruppa jobber videre med arbeidet. 

Fra forslag fra forrige møte, så er det tatt kontakt med en lokal person som kan si noe om gaming og 
barn. Vedkommende er interessert, men ønsker et nærmere presisert tema. FAU foreslår noe som 
opplyser foreldre om positive og negative sider ved gaming. 

Det blir også foreslått å invitere politiet, som kan snakke om for eksempel 1) Utøvelse av vold og 
konsekvenser, 2) Sosiale medier og ulovlig oppførsel på nett, 3) Dop og røyking, 4) Alkohol og 5) 
Såkalt "snitche-kultur" og det uheldige med stigmatisering av de som melder fra. Skolen har varslet 
FAU om at de allerede er i dialog med politiet vedrørende et besøk på 7. trinn. 

4. Støtte fra FAU til skolen skoleåret 2024-2025 
FAU-styret foreslår at FAU skal støtter skolen med penger på tre arrangementer. 

Forslaget er: 

• Gi kr 25 000,- til holdningsskapende tur 
• Gi kr 10 000,- til skoleball 
• Gi kr 25 000,- til foredragsholdere. 

Forslaget innebærer at utgiftene blir litt større, enn inntektene. Rasjonale bak dette er at FAU 
disponerer en relativt stor sum, og ønsker å redusere kontobeholdningen på en kontrollert måte, og 
sikre at flere årskull får dra nytte av pengene. Det gir både skolen og elever forutsigbarhet. 

FAU er opplyst av skolen at det ikke er behov for støtte til leirskole. 



Det blir diskutert om FAU i år kan binde fremtidige FAUer, knyttet til bruk av midler. Det er enighet 
om at det oppfordres til at man i fremtiden holder seg til omtrent samme nivå. Det blir også påpekt 
at summene over tid må reguleres i tråd med prisvekst. 

FAU vedtar AU forslag enstemmig. 

5. FAU Årshjul 
FAU-styret legger frem et revidert årshjul. Endringene er i utgangspunktet små. Det er lagt til at Nytt 
FAU tiltrer i uke 41.  

I møtet blir det foreslått at i august legges det til at tredjeklasse orienteres om ansvaret for å 
arrangere 17. mai på Oppsal skole. I den sammenheng foreslås det også at man stryker overlevering 
av 17. mai-permen. Endringen blir gjennomført. 

6. Åpne saker 

a. Natteravning 
Oppfølging av saken om Natteravner på Oppsal utsettes grunnet fravær. 

7. Innmeldte saker fra foresatte (til diskusjon eller videre 
oppfølging) 

Ingen. 

8. Eventuelt 
Representanten i Skolemiljøutvalget orienterer om hva som ble tatt opp i sist møte. Da ble særlig 
trivselsundersøkelsen gjennomgått. For det meste ligger skolen godt an, og ligger under snittet, med 
enkelte unntak. 

Dembra var en annen sak til diskusjon. Dembra står for «Demokratisk beredskap mot rasisme og 
antisemittisme», og er et bevisstgjørende tiltak. 

Skolemiljøutvalget diskuterte også Plan for skolemiljøet ved Oppsal skole. 


